
projekt                                                   Protokół nr 43/22 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 20 czerwca 2022 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 

Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2022 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 

17:10 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych 

było 8 członków komisji. Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista stanowi 

załącznik do nin. protokołu). Przewodnicząca poinformowała że obrady komisji są 

prawomocne. Obrady odbyły się stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu.  

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych 

społeczno-gospodarczych; 

2. Klaudiusz Widera, radca prawny; 

3. Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

5. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

        w Kędzierzynie Koźlu; 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 42 z dnia 16 maja 2022 r.  

4. Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo-

socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla rodzin 

z terenu gminy.  

5. Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony, znajdującego się przy  

ul. Piotra Skargi  (PMS.7142.5.3.2022). 



6. Opinia komisji do wniosku z uwagi na planowaną sprzedaż lokalu mieszkalnego w drodze 

przetargu o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.8.2016). 

7. Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7143.1.66.2016). 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Wnioski do porządku obrad. 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że po terminie wysyłki, wpłynęły 

dokumenty dodatkowe, które proponuje wprowadzić do porządku obrad:  

a) wniosek w sprawie nawiązania umowy najmu lokalu mieszkaniowego na czas 

nieoznaczony po śmierci byłego najemcy (PMS.7140.4.15.2022); 

 

b) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych 

mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem 

do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy; 

 

c) wniosek Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu 

o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania 

stosunku pracy (PMS.7140.6.6.2022); 

 

d) wniosek Prezesa Zarządu Kliniki Nova w Kędzierzynie-Koźlu Pana Rafała Olejnika oraz 

Członka Zarządu Pana Grzegorza Cylok-Sokołowskiego o wskazanie pracownikowi lokalu 

z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.7.2022); 

 

e) Zarządzenie Nr 1990_PMS_2022 Prezydent Miasta z dnia 10 czerwca 2022 r. w sprawie 

zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poprosiła o opinię prawną radcę prawnego 

Klaudiusza Widerę, czy można przeprowadzić głosowanie en bloc , wprowadzenie  

do porządku obrad wszystkich dokumentów. 

 

Klaudiusz Widera radca prawny wyjaśnił, że jeżeli nikt z członków komisji nie wniesie 

zastrzeżeń, to można będzie przeprowadzić głosownie en bloc.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała członków komisji czy wnoszą zasterzenia 

do przeprowadzenia wspólnego głosowania, nikt z członków komisji nie zgłosił zastrzeżeń, 

przewodnicząca poddała pod głosowanie, wprowadzenie do porządku obrad łącznie 

wszystkich dokumentów.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad materiałów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

 



porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu nr 42 z dnia 16 maja 2022 r.  

4. Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo-

socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla 

rodzin z terenu gminy. 

5. Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony, znajdującego się przy  

ul. Piotra Skargi  (PMS.7142.5.3.2022). 

6. Opinia komisji do wniosku z uwagi na planowaną sprzedaż lokalu mieszkalnego  

w drodze przetargu o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.8.2016). 

7. Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie 

wskazania lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7143.1.66.2016). 

8. Opinia komisji do wniosku w sprawie nawiązania umowy najmu lokalu mieszkaniowego 

na czas nieoznaczony po śmierci byłego najemcy (PMS.7140.4.15.2022) 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu 

komunalnych mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy  

z przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. 

10. Opinia komisji do wniosku Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 

Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy 

na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.6.2022) 

11. Opinia komisji do wniosku Prezesa Zarządu Kliniki Nova w Kędzierzynie-Koźlu Pana 

Rafała Olejnika oraz Członka Zarządu Pana Grzegorza Cylok-Sokołowskiego  

o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania 

stosunku pracy (PMS.7140.6.7.2022) 

12. Zarządzenie Nr 1990_PMS_2022 Prezydent Miasta z dnia 10 czerwca 2022 r. w sprawie 

zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego 

do najmu socjalnego. 

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 42 z dnia 16 maja 2022 r. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu zostały 

przesłany na portalu esesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy w tej chwili ktoś 

wnosi uwagi do ww. protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła 

protokół nr 42/22. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 42 z dnia 16 maja 2022 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

 

 

 

 

 



Ad 4.  

Informacja dotycząca sprawozdania z funkcjonowania świetlic środowiskowo-

socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla 

rodzin z terenu gminy.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że zgodnie z planem pracy miała się 

odbyć się komisja wyjazdowa do świetlicy socjoterapeutycznej ,,Brzdąc” ul. Grunwaldzka 29  

w Kędzierzynie– Koźlu. Lecz ze wzgląd na zapisy statutu gminy, wymagana jest bezpośrednia 

transmisja obrad poprzez system YouTube i głosowania przez system esesja, które w przypadku 

komisji wyjazdowej trudno jest zachować. Dlatego komisji zostanie zaprezentowana 

prezentacja. Członkowie komisji mają stałe zaproszenie do świetlicy.  

 
Radna Hanna Białas a zarazem prezes świetlicy socjoterapeutycznej ,,Brzdąc” przestawiała 

komisji prezentację dot. świetlicy Brzdąc oraz udzieliła szczegółowych informacji  

o uczestnikach, pracy stowarzyszenia. Poinformowała, że działalność jest prowadzona w czasie 

ferii zimowych i wakacji, podopieczni otrzymują wyżywienie, otaczają podopiecznych i ich 

rodziny w wielu aspektach szkolnych i życiowych. Miesięczne koszty utrzymania to 1500 zł na 

czynsz, opłaty, śmieci w skali roku koszty wynoszą 24 tys. zł. Ze środków gminy mają 

zapewnioną kwotę 19 tys. zł. Koszt miesięczny wyżywienia wynosi 1 tys. zł, które sponsoruje 

również Pan Zenon Maślona. Koszty stałe stale wzrastają. Pozyskują środki zewnętrzne z na 

organizację wypoczynku letniego oraz wycieczek w której biorą udział całe rodziny, zakup 

laptopów dla podopiecznych. Uczestniczą w realizacji wielu projektach oraz zajęciach 

kulinarnych.  W każdy czwartek młodzież uczestniczy w spływach kajakowych, w okresie 

zimowym chodzą na łyżwy a w okresie letnim chodzą na Dębową.  Również MOK i MZBK 

sponsoruje wyjścia oraz środki czystości. Kiedyś dzieci chętnie przebywały w świetlicy lecz 

obecnie ilość dzieci zmniejsza się. Dzieci do świetlicy muszą przychodzić z książkami i w 

pierwszej kolejności wykonują prace domowe, dlatego nie wszystkim dzieciom się to podoba. 

Należy podejmować wiele starań by zachęcić dzieci do nauki i pracy oraz stale monitorować 

oceny szkolne ponieważ często oszukują w tej kwestii. Obecnie dzieci nie mają ochoty na nic, 

do wszystkiego należy je zachęcać i prowokować. Stowarzyszenie stale współpracuje z MOPS, 

kuratorem, nauczycielami. Poprosiła o pytania.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że świetlica podejmuje wiele działań 

w celu pomocy dzieciom i młodzieży w trudnej sytuacji w wielu aspektach od nauki oraz w 

rozwiązywaniu życia osobistego. Również Wydział PMS wraz z MOPS przygotowali 

informację o prowadzonych działaniach z  funkcjonowania świetlic środowiskowo-

socjoterapeutycznych oraz punktów konsultacyjnych i innych punktów wsparcia dla rodzin  

z terenu gminy.  

 

Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu w 

nawiązaniu do przedstawionego materiału pisemnego, dodała, że celem MOPS jest 

podejmowanie działań i kwalifikowanie dzieci wymagających wsparcia dziennego, poprzez 

wykwalifikowaną kadrę. Celem jest odpowiednie kwalifikowanie i prowadzenie zajęć by były 

skierowane faktycznie do dzieci potrzebujących i w takich godzinach w których są potrzebne. 

Placówki funkcjonują w okresie wakacji. Mają różne zajęcia sportowe i integracyjne. 

Frekwencja w świetlicach jest na poziomie 60%, co jest poprawne.  

 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podziękowała wszystkim osobom pracującymi z 

dziećmi, za udzielaną pomoc, za ich ciężką pracę oraz poinformowała, że Komisja Spraw 

Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. informację. 

 

 

 



Ad 5.  

Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony, znajdującego się przy  

ul. Piotra Skargi (PMS.7142.5.3.2022). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

dotyczy zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal 

wynajmowany na czas nieoznaczony, znajdującego się przy ul. Piotra Skargi 

(PMS.7142.5.3.2022) został przekazany radnym w formie pisemnej, nawiązując do 

przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję. Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała 

pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony, znajdującego się przy ul. 

Piotra Skargi (PMS.7142.5.3.2022). 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 6.  

Opinia komisji do wniosku z uwagi na planowaną sprzedaż lokalu mieszkalnego w drodze 

przetargu o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.8.2016). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek został 

złożony  z uwagi na planowaną sprzedaż lokalu mieszkalnego w drodze przetargu o wskazanie 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego 

(PMS.7143.1.8.2016).. został przekazany radnym w formie pisemnej, sytuacja została 

dokładnie opisana  nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję. Nikt nie 

zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku z uwagi na planowaną sprzedaż lokalu mieszkalnego w drodze 

przetargu o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z pominięciem innych 

osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.8.2016)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

 

 

 

 



Ad 7.  

Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7143.1.66.2016). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

dotyczy uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do najmu 

socjalnego (PMS.7142.5.3.2022) został przekazany radnym w formie pisemnej, nawiązując do 

przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał jaka lokalizacja zostanie zaproponowana tej uciążliwej rodzinie.  

 

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie- 

Koźlu wyjaśnił, że znajdą odpowiednią lokalizację dla tej rodziny.  

 

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał jak długo jest problem z uciążliwym lokatorem.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie- 

Koźlu wyjaśnił, że procedury trwają ok. kilka miesięcy. Sąsiedzi od kilku lat skarżą się na 

uciążliwość ze strony sąsiada, występuje też zadłużenie czynszowe.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poddała pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku dotyczącego uciążliwych sąsiadów o przyśpieszenie wskazania 

lokalu do najmu socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście 

wnioskodawców uprawnionych do najmu socjalnego (PMS.7143.1.66.2016)..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

 

Ad 8.  

Opinia komisji do wniosku w sprawie nawiązania umowy najmu lokalu mieszkaniowego 

na czas nieoznaczony po śmierci byłego najemcy (PMS.7140.4.15.2022). 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

dotyczy nawiązania umowy najmu lokalu mieszkaniowego na czas nieoznaczony po śmierci 

byłego najemcy (PMS.7140.4.15.2022) został przekazany radnym w formie pisemnej, 

nawiązując do przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję. Nikt nie zgłosił się do 

dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku w sprawie nawiązania umowy najmu lokalu mieszkaniowego na 

czas nieoznaczony po śmierci byłego najemcy (PMS.7140.4.15.2022).  

Radna Elżbieta Kozakiewicz poinformowała o problemie z Internetem, w głosowaniu jest 

,,za”.  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz 

 

Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu 

komunalnych mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z 

przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu komunalnych mieszkań 

służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy z przeznaczeniem do 

wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. Radni otrzymali materiał, zapytała o 

mieszkanie znajdujące się w Urzędzie Miasta które zostaje usunięte z zasobu i zostaje 

przeznaczone na pokoje gospodarcze. Kolejno zapytała o przyczynę zmiany powierzchni 

użytkowej lokalu położonego przy Al. Jana Pawła II 39E/2 z 74 na 47.  

 

Maja Mrożek-Dobber, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu wyjaśniła, że lokal położony przy Al. Jana Pawła II 39E/2 jest 

to dawna izba wytrzeźwień, był to lokal z pomieszczeniami strychowymi, które zostały błędnie 

doliczone do powierzchni  a niestety do powierzchni strychowych nie ma do nich dostępu, 

należy poprawić ten zapis.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za wyjaśnienia, 

ponieważ różnica powierzchni była bardzo duża. Wobec braku osób do dyskusji poddała pod 

głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wykazu 

komunalnych mieszkań służbowych wydzielonych w zasobie mieszkaniowym gminy  

z przeznaczeniem do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 10.  

Opinia komisji do wniosku Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy 

na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.6.2022) 

 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.6.2022), został przekazany radnym w formie pisemnej, nawiązując do 

przedstawionych dokumentów, otworzyła dyskusję. Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała 

pod głosowanie: 



Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 

Kędzierzynie-Koźlu o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na 

czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.6.2022).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 11.  

Opinia komisji do wniosku Prezesa Zarządu Kliniki Nova w Kędzierzynie-Koźlu Pana 

Rafała Olejnika oraz Członka Zarządu Pana Grzegorza Cylok-Sokołowskiego  

o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania 

stosunku pracy (PMS.7140.6.7.2022) 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek  

Prezesa Zarządu Kliniki Nova w Kędzierzynie-Koźlu Pana Rafała Olejnika oraz Członka 

Zarządu Pana Grzegorza Cylok-Sokołowskiego o wskazanie pracownikowi lokalu z 

mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy (PMS.7140.6.7.2022), został 

przekazany radnym w formie pisemnej, nawiązując do przedstawionych dokumentów, 

otworzyła dyskusję. Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddała pod głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku Prezesa Zarządu Kliniki Nova w Kędzierzynie-Koźlu Pana Rafała 

Olejnika oraz Członka Zarządu Pana Grzegorza Cylok-Sokołowskiego o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy 

(PMS.7140.6.7.2022).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 12.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

a) Do wiadomości komisji: Zarządzenie Nr 1990_PMS_2022 Prezydent Miasta z dnia 10 

czerwca 2022 r. w sprawie zatwierdzenia listy wnioskodawców uprawnionych do wynajęcia 

lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że został 

przekazany radnym w formie pisemnej, nawiązując do przedstawionych dokumentów, 

otworzyła dyskusję. Nikt nie zgłosił się do dyskusji, poinformowała, że komisja zapoznała się 

z ww. zarządzeniem. 

 

     Komisja Spraw Społecznych zapoznała się i przyjęła ww. zarządzenie. 

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, w temacie komisji, która pracowała nad uchwałą dot. 

regulaminu zasad przyznawania mieszkań w formie SIM, dokument ma postać regulaminu, 

zostanie on przekazany radnym do informacji i przeanalizowania. Wyjaśnił, że grupa SIM nie 



jest jeszcze gotowy do przyjęcia tych rozwiązań  w takiej formie jak zakładano. W pracach są 

na dalekich etapach, dlatego nie została zaproponowana uchwała gdyż stwarza rzeczywistość 

do której nie ma dopasowanych projektów domów i wszystkich rozwiązań, dlatego gmina musi 

poczekać.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska dodała, że gmina wywiązała się z 

dokumentacją a z realizacją zaspano. 

 

 Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych społeczno-

gospodarczych poinformował, że gmina przygotowała dokumentację a z realizacją należy 

poczekać.  

 

 Kolejny termin komisji Spraw Społecznych został ustalony na 22 sierpnia 2022 r. 

 

Ad 13.  

Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i o godz. 17:10, życząc udanych wakacji, zamknęła posiedzenie 

Komisji Spraw Społecznych.  
 

Protokołowała A. Dworaczek 
        

 

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI  

 

        Ewa Odulińska (-) 

 

  

  

 

 

 


